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The Neat® Company, Inc.  1601 Market St., Suite 3500 Philadelphia, PA 19103
Software License Agreement. PLEASE READ THE TERMS OF THE SOFTWARE LICENSE AGREEMENT ("LICENSE") WHICH IS PRESENTED 
ELECTRONICALLY WHEN ACCESSING THE SOFTWARE. BY CLICKING "I AGREE", YOU ARE AGREEING TO BE BOUND BY THE TERMS OF 
THIS LICENSE. IF YOU DO NOT AGREE TO THE TERMS OF THIS LICENSE, CLICK "CANCEL" AND (IF APPLICABLE) RETURN THE 
SOFTWARE TO THE PLACE WHERE YOU OBTAINED IT FOR A REFUND.
Limited Warranty on Media.  The Neat Company (Neat®) warrants the media on which all software provided by Neat® is recorded and delivered to be 
free from defects in materials and workmanship under normal use for a period of thirty (30) days from the date of original retail purchase. The Neat 
software can be returned within 30 days with proof of purchase (original or digital receipt) and only in its original packaging. THIS LIMITED WARRANTY 
AND ANY IMPLIED WARRANTIES ON THE MEDIA INCLUDING, BUT NOT LIMITED TO, THE IMPLIED WARRANTIES OF MERCHANTABILITY, OF 
SATISFACTORY QUALITY, AND OF FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, ARE LIMITED IN DURATION TO THIRTY (30) DAYS FROM THE 
DATE OF ORIGINAL RETAIL PURCHASE. SOME JURISDICTIONS DO NOT ALLOW LIMITATIONS ON HOW LONG AN IMPLIED WARRANTY 
LASTS, SO THE ABOVE LIMITATION MAY NOT APPLY TO YOU. THE LIMITED WARRANTY SET FORTH HEREIN IS THE ONLY WARRANTY MADE 
TO YOU AND IS PROVIDED IN LIEU OF ANY OTHER WARRANTIES (IF ANY) CREATED BY ANY DOCUMENTATION OR PACKAGING. THIS 
LIMITED WARRANTY GIVES YOU SPECIFIC LEGAL RIGHTS, AND YOU MAY ALSO HAVE OTHER RIGHTS WHICH VARY BY JURISDICTION.
Hardware Warranty (Statement of Limited Warranty for the United States, Canada and European Economic Community). Machine: The Neat 
Scanner; Duration: 1 year; Warranty for Machines: The manufacturer warrants that each machine is free from defects in materials and workmanship and 
conforms to the manufacturer’s published specifications. The warranty period for a scanner is a specified, fixed period commencing on its date of 
purchase, as evidenced by your original or digital sales receipt; Extent of Warranty: The warranty does not cover the repair or exchange of a machine 
resulting from misuse, accident, modification, unsuitable physical or operating environment, improper maintenance or failure caused by a product for 
which the manufacturer is not responsible. The warranty is voided by removal or alteration of machine parts or identification labels; Items not covered by 
the warranty: Host computer operating system, application programs other than Neat software or hardware configurations; Return Policy: The Neat 
scanner can be returned within 30 days with proof of purchase (original or digital receipt) in its original packaging. After 30 days from the original date of 
purchase, the scanner cannot be returned. The scanner cannot be returned if it is damaged as a result of misuse, accident, modification, unsuitable 
physical or operating environment, improper maintenance or failure caused by a product for which the manufacturer is not responsible. The return policy 
is voided by removal or alteration of machine parts or identification labels.
Disclaimer of Warranties. YOU EXPRESSLY ACKNOWLEDGE AND AGREE THAT USE OF THE NEAT SOFTWARE AND HARDWARE IS AT YOUR 
SOLE RISK AND THAT THE ENTIRE RISK AS TO SATISFACTORY QUALITY, PERFORMANCE, ACCURACY AND EFFORT IS WITH YOU. EXCEPT 
FOR THE LIMITED WARRANTY ON MEDIA AND HARDWARE SET FORTH ABOVE AND TO THE MAXIMUM EXTENT PERMITTED BY APPLICABLE 
LAW, THE NEAT SOFTWARE AND HARDWARE IS PROVIDED "AS IS", WITH ALL FAULTS AND WITHOUT WARRANTY OF ANY KIND, AND NEAT 
AND NEAT’S LICENSORS HEREBY DISCLAIM ALL WARRANTIES AND CONDITIONS WITH RESPECT TO THE SOFTWARE AND HARDWARE, 
EITHER EXPRESS, IMPLIED OR STATUTORY, INCLUDING, BUT NOT LIMITED TO, THE IMPLIED WARRANTIES AND/OR CONDITIONS OF 
MERCHANTABILITY, OF SATISFACTORY QUALITY, OF FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, OF ACCURACY, OF QUIET ENJOYMENT, AND 
NON-INFRINGEMENT OF THIRD PARTY RIGHTS. NEAT DOES NOT WARRANT AGAINST INTERFERENCE WITH YOUR ENJOYMENT OF THE 
NEAT SOFTWARE AND HARDWARE, THAT THE FUNCTIONS CONTAINED IN THE NEAT SOFTWARE AND HARDWARE WILL MEET YOUR 
REQUIREMENTS, THAT THE OPERATION OF THE NEAT SOFTWARE AND HARDWARE WILL BE UNINTERRUPTED OR ERROR-FREE, OR THAT 
DEFECTS IN THE NEAT SOFTWARE AND HARDWARE WILL BE CORRECTED. NO ORAL OR WRITTEN INFORMATION OR ADVICE GIVEN BY 
NEAT OR A NEAT AUTHORIZED REPRESENTATIVE SHALL CREATE A WARRANTY. SHOULD THE NEAT SOFTWARE AND HARDWARE PROVE 
DEFECTIVE, YOU ASSUME THE ENTIRE COST OF ALL NECESSARY SERVICING, REPAIR OR CORRECTION. SOME JURISDICTIONS DO NOT 
ALLOW THE EXCLUSION OF IMPLIED WARRANTIES OR LIMITATIONS ON APPLICABLE STATUTORY RIGHTS OF A CONSUMER, SO THE 
ABOVE EXCLUSION AND LIMITATIONS MAY NOT APPLY TO YOU.
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For complete warranty information, please visit http://www.neat.com/warranties

The Neat Company (Neat™) 3401 Market St., Suite 100 Philadelphia, PA 19104
Licence d'utilisation du logiciel VEUILLEZ LIRE LES MODALITÉS DE LA LICENCE D'UTILISATION DU LOGICIEL (LA « LICENCE »), PRÉSENTÉES 
SOUS FORME ÉLECTRONIQUE AU MOMENT D'ACCÉDER AU LOGICIEL. EN CLIQUANT SUR « J'ACCEPTE », VOUS ACCEPTEZ D'ÊTRE LIÉ PAR LES 
MODALITÉS DE LA PRÉSENTE LICENCE. SI VOUS N'ACCEPTEZ PAS LES MODALITÉS DE LA PRÉSENTE LICENCE, CLIQUEZ SUR « ANNULER » ET 
(LE CAS ÉCHÉANT) RAPPORTEZ LE LOGICIEL AU LIEU D'ACHAT AFIN D'OBTENIR UN REMBOURSEMENT.
Garantie limitée du média. Neat garantit que le média sur lequel le logiciel Neat est enregistré et livré est exempt de défauts de matériaux et de main-d'œuvre 
dans le cadre d'une utilisation normale au cours d'une période de trente (30) jours à partir de la date d'achat originale. Le logiciel Neat peut être retourné dans les 
30 jours avec sa preuve d'achat (reçu original ou numérique), uniquement dans son emballage original. LA PRÉSENTE GARANTIE LIMITÉE AINSI QUE TOUTE 
GARANTIE IMPLICITE CONCERNANT LE MÉDIA, Y COMPRIS NOTAMMENT LES GARANTIES IMPLICITES DE COMMERCIALITÉ, DE QUALITÉ 
ACCEPTABLE ET D'ADAPTATION À UN USAGE PARTICULIER SONT LIMITÉES À UNE DURÉE DE TRENTE (30) JOURS À PARTIR DE LA DATE D'ACHAT 
ORIGINALE. PUISQUE CERTAINES JURIDICTIONS NE PERMETTENT PAS DE LIMITATIONS SUR LA DURÉE D'APPLICATION D'UNE GARANTIE 
IMPLICITE, LA LIMITATION CI-DESSUS POURRAIT NE PAS VOUS CONCERNER. LA GARANTIE LIMITÉE DÉCRITE AUX PRÉSENTES CONSTITUE 
L'UNIQUE GARANTIE QUI VOUS EST OFFERTE, ET ELLE TIENT LIEU DE TOUTE AUTRE GARANTIE (LE CAS ÉCHÉANT) DÉCOULANT D'UN 
QUELCONQUE DOCUMENT OU EMBALLAGE. LA PRÉSENTE GARANTIE LIMITÉE VOUS CONFÈRE DES DROITS SPÉCIFIQUES RECONNUS PAR LA LOI. 
VOUS POUVEZ DISPOSER D'AUTRES DROITS QUI VARIENT SELON LES JURIDICTIONS.

Garantie de matériel (énoncé de garantie limitée pour les États-Unis, le Canada et la Communauté économique européenne). Appareil : scanneur Neat; 
durée : 1 an; garantie pour les appareils : le fabricant garantit que chaque appareil est exempt de défauts de matériaux et de main-d'œuvre et se conforme aux 
caractéristiques publiées par le fabricant. La période de garantie d'un scanneur est une période fixe et spécifiée à partir de la date d'achat dudit scanneur, telle 
qu'indiquée sur votre reçu d'achat original ou numérique; portée de la garantie : la garantie ne couvre pas la réparation ou le remplacement d'un appareil résultant 
d'un usage abusif, d'un accident, d'une modification, d'un cadre d'utilisation ou d'un environnement physique inapproprié, d'un entretien inapproprié ou d'une 
défaillance due à un produit pour lequel le fabricant n'assume aucune responsabilité. La garantie est annulée en cas de retrait ou de modification de pièces ou 
d'étiquettes d'identification de l'appareil; articles non couverts par la garantie : système d'exploitation de l'ordinateur hôte, programmes d'application autres que 
Neat et configurations matérielles; politique de retour : le scanneur Neat peut être retourné dans les 30 jours avec sa preuve d'achat (reçu original ou numérique), 
dans son emballage original. Le scanneur ne peut être retourné après la période de 30 jours suivant la date d'achat originale. Le scanneur ne peut être renvoyé 
s'il est endommagé en raison d'un usage abusif, d'un accident, d'une modification, d'un cadre d'utilisation ou d'un environnement physique inapproprié, d'un 
entretien inapproprié ou d'une défaillance due à un produit pour lequel le fabricant n'assume aucune responsabilité. La politique de retour est annulée en cas de 
retrait ou de modification de pièces ou d'étiquettes d'identification de l'appareil.

Stipulation d'exonération de garanties. VOUS RECONNAISSEZ ET ACCEPTEZ EXPRESSÉMENT QUE L'UTILISATION DU LOGICIEL ET DU MATÉRIEL 
NEAT EST FAITE À VOS PROPRES RISQUES ET QUE VOUS ASSUMEZ ENTIÈREMENT LE RISQUE RELATIF À LA QUALITÉ ACCEPTABLE, À 
L'EXACTITUDE ET À L'EFFORT. À L'EXCEPTION DE LA GARANTIE LIMITÉE SUR LE MÉDIA ET LE MATÉRIEL DÉCRITE CI-DESSUS, ET DANS LA 
MESURE MAXIMALE PERMISE PAR LA LOI APPLICABLE, LE LOGICIEL ET LE MATÉRIEL SONT FOURNIS « TELS QUELS », AVEC TOUS LES DÉFAUTS 
ET SANS GARANTIE, DE QUELQUE NATURE QUE CE SOIT, ET NEAT ET SES CONCÉDANTS DE LICENCE RENONCENT EN VERTU DES PRÉSENTES À 
L'ENSEMBLE DES GARANTIES ET DES CONDITIONS RELATIVES AU LOGICIEL ET AU MATÉRIEL, QU'ELLES SOIENT EXPLICITES, IMPLICITES OU 
LÉGALES, Y COMPRIS NOTAMMENT LES GARANTIES ET CONDITIONS IMPLICITES DE COMMERCIALITÉ, DE QUALITÉ ACCEPTABLE, D'ADAPTATION À 
UN USAGE PARTICULIER, D'EXACTITUDE, DE JOUISSANCE PAISIBLE ET D'ABSENCE DE CONTREFAÇON DE DROITS DE TIERS. NEAT N'OFFRE 
AUCUNE GARANTIE CONTRE LES TROUBLES DE JOUISSANCE DU LOGICIEL ET DU MATÉRIEL NEAT, ET NE GARANTIT PAS QUE LES FONCTIONS DU 
LOGICIEL ET DU MATÉRIEL NEAT RÉPONDRONT À VOS BESOINS, QUE LE FONCTIONNEMENT DU LOGICIEL ET DU MATÉRIEL NEAT SERA 
ININTERROMPU OU NON DÉFECTUEUX, OU ENCORE QUE LES DÉFAILLANCES DU LOGICIEL ET DU MATÉRIEL NEAT SERONT CORRIGÉES. AUCUN 
RENSEIGNEMENT OU CONSEIL ORAL OU ÉCRIT DONNÉ PAR NEAT OU PAR UN REPRÉSENTANT AUTORISÉ DE NEAT NE CONSTITUERA UNE 
GARANTIE. AU CAS OÙ LE LOGICIEL ET LE MATÉRIEL NEAT SE RÉVÈLENT DÉFECTUEUX, VOUS ASSUMEREZ LE COÛT INTÉGRAL DE L'ENSEMBLE 
DES ENTRETIENS, DES RÉPARATIONS OU DES RECTIFICATIONS NÉCESSAIRES, LE CAS ÉCHÉANT. PUISQUE CERTAINES JURIDICTIONS NE 
PERMETTENT PAS D'EXCLUSIONS DE GARANTIES IMPLICITES OU DE LIMITATIONS SUR LES DROITS DU CONSOMMATEUR PRÉVUS PAR LES LOIS 
EN VIGUEUR, L'EXCLUSION ET LES LIMITATIONS CI-DESSUS POURRAIENT NE PAS VOUS CONCERNER.
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